
 

 

 

Številka: 900-131/2024-2 

Datum: 20. maj 2024 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

 

7. seje sveta, ki je bila 14. maja 2024 , s pričetkom ob 17. uri,  v prostorih MOL SLS – Galerija Gunclje, Kosijeva ul. 

1, Ljubljana. 

 

Sejo je sklical predsednik sveta Četrtne skupnosti Šentvid g. Damijan Volavšek, ki je sejo tudi vodil. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: 

Mateja Brus, Janez Cedilnik, Vida Drganc, Mojca Gašperšič Kapš, Matija Jutraž, Klas Lesjak,  Doroteja Mlakar, Vita 

Mušič, Srečo Orsag, Jože Sever, Maja Smrekar Volavšek, Jure Vidmar in Damijan Volavšek. 

  

OSTALI NAVZOČI: 

Robert Golavšek - Služba za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

IZOSTANEK STA OPRAVIČILA: 

Gašper Bakač in Blaž Gregorin. 

 

 

 

 

Seja je bila sklicana z naslednji predlogom dnevnega reda: 

 

1. Potrditev zapisnika 6. seje Sveta ČS Šentvid 

2. Potrditev zapisnika 6. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 7. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

4. Poročilo predsednika Sveta 

5. Pobude 

 

 

V uvodu v sejo je predsedujoči pozdravil navzoče in  ugotovil da je navzočih  13 od 15 članov Sveta, da je s tem Svet 

sklepčen in lahko prične z delom. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o dnevnem redu. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 

 

1. Potrditev zapisnika 6. seje Sveta ČS Šentvid 

2. Potrditev zapisnika 6. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 7. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

4. Poročilo predsednika Sveta 

5. Pobude 

 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 
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ZA predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1. 

Potrditev zapisnika 6. seje Sveta ČS Šentvid 

 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 2/7: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 6. seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2. 

Potrditev zapisnika 6. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 3/7: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 6. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani 

obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 3. 

Potrditev zapisnika 7. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 4/7: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 7. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani 

obliki. 
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Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 4. 

Poročilo predsednika Sveta 

 

Predsednik Sveta je povedal: 

• 29. 2. 2024 je bil na Oddelku za urejanje prostora MU MOL sklican sestanek na temo širitve pokopališča v 

Šentvidu. ČS se je zadolžila, da pripravi predloge za ureditev pokopališča, ki naj bi bili vključeni v načrtovanje 

širitve. Predlagana je bila nova dostopna pot ob železniški progi in seveda ureditev spremljajočih objektov. Z 

direktorjem JP Žale je bil navezan stik, da skupno pripravimo predloge. 

 

• 21. 3. 2024 je bila sklicana koordinacija predsednikov svetov ČS MOL s podžupanom MOL. 

 

• Začele so se priprave za izdajo poletne številka glasila ČS - Šentvid nad Ljubljano 

 

 

 

AD 5. 

Pobude 

 

 

1. Pločnik na Taborski cesti 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je ugotovil, da je pobuda v prvi vrsti naslovljena na župana MOL. 

V pobudi krajanka prosi za postavitev pločnika na Taborski cesti in tako zagotovitev varne poti v šolo. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje sklep št. 5/7: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid podpira pobudo krajanke in na Oddelek za gospodarske dejavnosti in 

promet naslavlja prošnjo, da ta preveri možne rešitve, da se zagotovi varna hoja in varna šolska pot po 

Taborski cesti. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

2. Problematika zunanjih športnih objektov na Brodu 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli pred pričetkom seje. 

Pobuda je v prvi vrsti naslovljena na JZ Šport Ljubljana, ki je (načeloma) tudi pravi naslov. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 
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Po zaključku razprave je dal predsedujoči na glasovanje naslednji predlog sklepa 6/7: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid podpira pobudo krajana. 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid na Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet naslovi prošnjo, da ta 

poda informacijo o načrtu košnje javnih površin. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

3. Podhod Prušnikova – nevarni kolesarski odsek 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli pred sejo. 

V pobudi krajanka opozarja na nevarni kolesarski odsek pred podhodom po avtocesto na Prušnikovi cesti, kjer se 

je nedavno zgodila huda prometna nesreča. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa št.  7/7: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se je seznanil s pobudo krajanke, ki opozarja na nevaren kolesarski odsek 

za podhodom pod avtocesto v smeri prodi Medvodam. 

 

S pobudo Svet Četrtne skupnosti Šentvid seznani Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL 

in predlaga ogled na terenu, da se poišče najboljša rešitev za odpravo nevarnega odseka peš/kolesarske poti 

v podhodu. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

4. Pometanje peska, ki je ostal od posipanja v času zime 

 

Pobudo svetnika ČS Šentvid so člani Sveta prejeli z e-pošto. 

Ta v pobudi ugotavlja, da pesek, ki je bil nasut v času zime, letos ni bil pometen in ostaja na cestah ter tako 

podaljšuje zavorno pot vozil. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje naslednji predlog sklepa 8/7: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid opozori Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet, da na področju ČS 

Šentvid pesek nasut v času zimske službe ni bil pometen in zaprosi za takojšnje ukrepanje. 

 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan in zaključil sejo. 

 

Zapisal: 

Robert Golavšek 

        Damijan Volavšek 

          predsednik Sveta 

              Četrtne skupnosti Šentvid 


